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CKYIIIIITHHA UPHE TOPE

Ha OCHOBy tulaHa 187. Hocflomnixa Ctcym.HTHHe HpHe rope,

BJIAAH IIPHE TOPE
notrammam cHeaehe

HOCJIAHMIKO IIHTAH/E.

1. Iltra je ypabeHo HOBO,BOM 3alubriatca KOMHCHje CKyHaITHHe HpHe
rope 3a npaheme H xoffrpany notrynaKa npHsannagHje,
yeBOjetmx Ha cjegHHHH KOMHCHje, oixtpxcaHoj 07. 05. 2014.
commie, a HOBOBOM cknyauHje y COJIBHH „Baja Cexpmh" — A,21(
Ynumb?

06paanoxcethe nocTaHmeHor nwraH,a Aahy Ha cjeAHHHH Ocynamme Hpue rope
nocHeheHoj HOCJIBLIHMKHM InfraH3Hma, a oThroHop waxHm H y HHcaHoj ttopmH.
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Jamco BVMHHHh
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SKUPtTINA CRNE GORE
g-din Damir Davidovit, generalni sekretar

Predmet: Odgovor na poslaniako pitanje

Gospodin Janko Vuoinie, poslanik Skup§tine Crne Gore, postavio je ministru ekonomije,
dr Vladimiru Kavarieu, sljedete poslaniako pitanje:

ta je uradeno povodom zakljutaka Komisije Skup§tine Crne Gore za praoenje i
kontrolu postupaka privatizacije, usvojenih na sjednici odrlanoj 07.05.2014.godine, a povodom
situacije u Solani Bajo Sekulit — AD Ulcinj?"

Na postavljeno poslaniako pitanje daje se sljededi

ODGOVOR

Patovani gdine Vuoinia,

Pravashodno istioemo da smo navedene Zakljuake Komisije za pratenje i kontrolu
postupaka privatizacije, koji su usvojeni 7. maja, dobili zajedno sa Va§im poslaniakim pitanjem.

Medutim, imajudi u vidu da se po pitanju AD Solana Bajo Sekulio vie puta raspravljalo
sa sjednicima Skupatine, ukljudujuoi i dananju sjednicu, na postavljeno pitanje, tj. done§ene
zakljuake datemo konkretan odgovor.

Po pitanju predloga Komisije da Vlada Crne Gore i Savjet za privatizaciju i kapitalne
projekte sagledaju moguanost vradanja vedinskog dijela akcijskog kapitala Solane „Bajo
Sekulia" AD u dr2avno vlasni§tvo, odnosno obostrano obe§teeenje izmedu dr2ave i vetinskog
vlasnika, istioemo da je Solana akcionarsko druMvo, koje je osnovano i posluje shodno Zakonu
o privrednim dru§tvima i due se akcije kotiraju na berzi. Dalje, u dijelu koji se odnosi na
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--dr Vladimir Kavarit

poravnanje i obostrano obeateeenje driave i ve6inskog vlasnika kapitala, istia'emo da Solana
nije privatizovana po postupku koji je vodila Vlada Crne Gore tj. Savjet za privatizaciju, yea
putem masovne vaueerske privatizacije i kupovinom akcija na berzi, stoga ne postoji bilo kakav
prethodni privatizacioni ugovor izmedu Vlade i vlasnika akcionarskog kapitala, po kojem bi se
vrailo eventualno poravnanje izmedu ugovornih strana. Pogotovo ne vidimo razloge zaato bi
Vlada Cme Gore obeatetila AD Solana Bajo Sekulio, po bilo kojem osnovu.

Jedini nadin da se dode do oddivog rjeaenja za Solanu jeste da se kroz proces steaaja
definiae novi vlasnik. Ono ato mote Vlada da uradi jeste da pomogne organizaciju proizvodnje u
steaaju, a da u meduvremenu vidimo koje su to mogutnosti i'ate se mole uoiniti.

Po pitanju predloga Komisije da Investiciono razvojni fond pru2i podraku prvorangiranom
na tenderu za poslovno tehnieku saradnju u cilju pokretanja proizvodnje, kao i preporuka da
Elektroprivreda Crne Gore ukljudi elektrianu energiju Solani i da se sagleda mogutnost
povezivanja radnog sta2a i isplata zaostalih zarada zaposlenima, ponoviOu da postupak stedaja
i poslovanja kompanije se vodi pod okriljem stedajnog upravnika i uz nadzor suda, koji se
nadle2ni sa zakljuoivanje i sprovodenje eventualnih ugovora o poslovno tehnitkoj saradnji.
Vlada Crne Gore i resomo ministarstvo su spremni dati punu podraku svakom dogovoru koji
moie dovesti do nastavka proizvodnje Solani, all u okviru zakonskih ovlaatenja sa kojim Vlada
raspola2e.

Prema naaim informacijama menathment Elektroprivrede je ponudio Solani da izmiri dio
prethodnog duga uz obavezu da buduee troakove utroaka elektriane energije izmiruje na
redovnoj osnovi, nakon dega bi im se izvrailo prikljudenje elektriene energije. Na menathmentu
Solane je da Ii te prihvatiti navedenu ponudu.

Pitanje povezivanja radnog staia je yea uredeo Zakonom o insolventnosti privrednih
druttava, po kojem se sprovodi steeajni postupak, i zaposleni su u dogovoru sa poslodavcem
pristali da im se sva potraiivanja isplate iz steaajne mase, iz reda prioritenih potra2ivanja, a
bududi da je vrijednost steeajne mase via od vrijednosti utvrelenih potra2ivanja, zasigurno je da
de se sva potra2ivanja radnika izmiriti. U svakom slutaju, Vlada 6e uz puno ispunjene zakonskih
preduslova izvr'aiti povezivanje radnog staia radnika i isplate zarada, ako se iste ne namire iz
steaajne mase du2nika, kako je to predvideno Zakonom.

Na kraju, po pitanju inicijative Komisije da se preispita poslovanje Solane i zakonitost
vodenja steeajnom postupka, koja je uputena Vrhovnom dr2avnom tublaatvu, istioemo da smo
sa istom saglasni i da u tom dijelu nemamo primjedbi.

S poatovanjem,
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